
Passive Zone Ceiling Enclosure Instructions

Optional ZU-CN2-M Metal bushings 

2b 31

Insert (8 included) plastic cable
bushings.

2a

6a 6b4

Distance from the ceiling
grid to mounting Flange
10 1/8”

5

Knock out holes as
needed.

Determine desired location for the
ceiling box and remove ceiling
tiles. 

OR

OR

INS_100.23171.00_PassiveMT_Encl_A_A  8/9/16  10:37 AM  Page 1



Passive Zone Ceiling Enclosure Instructions

Equipment and panels can be
mounted with 12 24 screws

10 118D

Mount 19 inch panels to equip-
ment rails in box.

9

1412

With bracket in Installation
position access
to the back of panels is

unrestricted.

13

8B 8C7

If needed bracket can be mounted
in either Forward position or
Patching position

8A

Remove pivot post from  outside
wall of the box. 

Pull spring latch to
Release bracket for reposition.

Reposition in alternate hole. Re-
install cotter pin.

Installation
Position 

Storage 
Position 

Storage 
Position (70 lbs.
max load)

Feed cable through knock-
out holes

Installation
Position 

Pull spring latch
to pivot bracket

With panel in storage posi-
tion patch cords can easily be
fed from the knock out
hole(s).

15

Remove cotter pin from pivot post to
change bracket position.

For improved access to back
of mounting rails pull spring
latch to pivot bracket
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16

19

18

www.siemon.com

To assist safe installations, comply with the following:
A. Use caution when installing or modifying telecommunications circuits.

B. Never touch uninsulated wire terminals unless the circuit has been disconnected.

C. Never install this device in a wet location.

D. Never install wiring during a lightning storm.

Lors de l'installation, respectez les consignes de sécuritésuivantes: 
A.  Utiliser avec prudence lors de l'installation ou de la modification circuits de télécommunications.

B. Ne jamais toucher les bornes de fil métallique non isolés sauf si le circuit a étédébranché.

C. Ne jamais installer cet appareil dans un endroit humide.

D. Ne jamais installer pendant un orage.

17

Ceiling Box Instructions

17”

19”

Cut ceiling tile to size
and slide into slot in
side of open door as
shown.
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This manual is provided to service personnel to help prevent installation and operation of the Value Rack™  that may
result in the risk of fire, electric shock, or injury to persons. This manual provides general safety guidelines to be
observed during installation and operation of the enclosure. The enclosure is intended for Indoor applications.

Trained service personnel should receive, unpack, assemble and install the Value Rack as instructed in this manual.
Trained service personnel should install Certified or Listed Communication Circuit Accessories. 
Be sure to read and follow all individual manufacturer equipment manuals for safety and installation instructions.
Only install equipment after the enclosure has been properly assembled and secured to ceiling.
Trained service personnel are responsible for the requirements of a code or standard, for approving equipment,
materials, and installation with the local Authority Having Jurisdiction (AHJ).

Legal Disclaimer:
It is recommend that trained service personal should install this product. Improper installation of this product could result in
damage to the product, other equipment, or personal injury. The Siemon Company cannot be held responsible for damage
to equipment or personal injury resulting from improper fastening or misuse of information presented in this manual.
The ambient temperature operating range for the ceiling is +50 to +95° F (+10 to +35° C).
The non-operating temperature is -4 to +140° F (-20 to +60° C).

Unpacking Instructions:
Unpack the components by carefully removing the corrugated carton and corners. Inspect for damage and report before
receiving. Do not assemble damaged components.

Safety Information

Ce manuel est fourni au personnel de service pour aider à l'installation et au fonctionnement du « Value Rack™ » afin de
prévenir les risques d'incendie, de choc électrique ou de blessures. Ce manuel fournit des lignes directrices générales de
sécurité à respecter lors de l'installation et du fonctionnement du « enceinte ». Le enceinte est destiné aux applications
intérieures.

Le personnel de service qualifié doit réceptionner, déballer, assembler et installer le rack comme indiqué dans ce manuel.
Un personnel de service qualifié doit installer les accessoires de communication certifiés ou listés.
Assurez-vous de lire et de suivre tous les manuels d'instruction du fabricant individuel pour les consignes de sécurité et
d'installation.
Installez des équipements après que le enceinte ait été correctement assemblé et fixé qu plafond.
Le personnel qualifié est responsable du respect des exigences d'un code ou d'une norme, de l'approbation des équipements, des
matériaux, et de l'installation avec les autorités compétentes locales (AHJ).

Avertissement légal:
Il est recommandé de personnel de maintenance qualifié doit installer ce produit. Une mauvaise installation de ce produit peut
entraîner des dommages au produit, d'autres équipements, ou des blessures. Siemon ne peut être tenu responsable des
dommages matériels ou des blessures corporelles résultant de la fixation incorrecte ou une mauvaise utilisation de l'information
présentée dans ce manuel.
La plage de fonctionnement de température ambiante pour le enceinte est +50 à + 95 ° F (+10 à + 35 ° C).
La température de non-fonctionnement est de -4 à + 140 ° F (-20 à + 60 ° C).

Instructions de déballage:
Déballez les composants en enlevant soigneusement le carton et coins ondulé. Inspecter et en cas de dommages faire rapport
avant de réceptionner.Ne pas assembler des composants endommagés.

Informations de sécurité 
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Global Headquarters
Watertown, Connecticut USA

Tel: (1) 866-548-5814

For a complete listing of our global offices visit our web site www.siemon.com
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